
Hoolekogu protokoll nr 2, 25.01.2024 

Algus 17.30, lõpp 19.50 

Koht: Kostivere Kool 

Kohal: Silja Risti, Anneli Raudlam, Reili Valo, Veiko Kurs, Annika Treiman, Siiri Erm-Nairismägi, Kaidy 
Matveus, Hannes Rosenberg 

Puudusid: Annika Nigol (õpetajate streik), Marko Olop (haigestus), Kertu Aruvel 

 

Päevakord ja arutelu teemad: 

1. Huviringide lisatranspordi osas tagasiside ja võimalikud lahendused valla poolt 

- Art Kuum poole läksid teele küsitluse tulemused. 

Tagasiside: kuna lisatranspordi vajaduse kellaajad on väga erinevad siis on vallal raske 

panna käiku lisaliini, kuigi näevad selle jaoks vajadust Haljava-Rebala-Manniva-Neeme 

suunal. Muudel suundadel tundub vallale, et küsimus oleks lahendatav maakonnaliinide 

abil. 

- Ettepanek: järgmisel aastal kohe aasta algusest panna käiku lisabuss mis arvestaks ka 

viimaste tundide ja suurema osa huviringide lõpuaegu, ajaliselt kl 16.30-16.45 paiku. Sel 

juhul saaksid huviringide õpetajad tunniplaani koostamisel rohkem ka selle bussi 

väljumisajaga arvestada. Vald on nõus seda kaaluma, aga soovib teema juurde naasta 

juunis. Siiri suhtleb siis vallaga uuesti.  

- Hannes uurib Foruse käest lisatranspordi teenuse olemuse ja võimaluste kohta ning 

edastab info nii valda kui hoolekogule. 

 

2. Vilistlaste õppeedukus peale lõpetamist 

- Hoolekogus tekkis idee uurida Kostivere kooli paari-kolme viimase aasta lõpetajate käest 

nende õppeedukuse ja hakkamasaamise kohta uues koolis. 

- Vilistlaste õppeedukuse kohta kool infot ei oma ja seda eraldi koolile ka ei väljastata. Koolil 

on info ainult vilistlaste edasise koolitee jätkamise kohta kooliti st kuhu edasi õppima 

suunduti. 

- Võimalus on proovida ise korraldada küsitlus ja edastada lõpetajatele e-posti teel. 

- Hannes võib aidata küsimustega, kui on kindlustunne, et saame kätte piisava arvu kontakte 

- Silja Risti uurib, palju kontakte on võimalik saada paari-kolme viimase aasta lõpetajate 

kohta. 

- Tulevikus paluda lõpuklassi õpilastel jätta oma meiliaadress, et kool/hoolekogu saaks 

tulevikus küsida tagasisidet. 

- Silja Risti arvates ei pruugi antud küsitlus anda adekvaatseid tulemusi järelduste 

tegemiseks – palju erinevaid faktoreid: õpikeskkonna vahetus, kuidas läheb kohanemine, 

uued õpetajad ja uued nõudmised, kursuste süsteem, missugune on õpilase enda panus 

õppimisse jne. 

 

3. Veipimise temaatika 

- Olukord on kooli territooriumil rahulikumaks jäänud (kooli tunnetuslik hinnang). 

- Ettepanek: kutsuda keegi esinema/loengut pidama veipimise teemal – meditsiini vms 

valdkond. 

- Järgmisel korral võiks koolilt anda tagasiside veipimisega vahelejäämiste arvu kohta. 



- Praegusel hetkel tundub, et koolis on suuremaks probleemiks isegi erinevad 

toitumishäired. Nendele tähelepanu juhtimiseks ja toitumishäiretega hakkama saamiseks 

korraldati ka loeng 5.–9. klassi õpilastele ja ka lastevanematele.  

Koolituse viis läbi toitumisnõustaja ja -terapeut Külli Holsting. 

 

4. Õpetajate päeva korralduslik pool tulevikus. 

- Viimase õpetajate päeva osas on tulnud tagasisidet, et korralduslik pool oli mõnes kohas 

küsimusi tekitav ning ka 9. klassi õpilaste käitumine ei olnud kohane. 

- Otsustati, et õpetajate päeva korraldamist jätkatakse ning traditsiooniliselt teeb seda 9. 

klass. 

- Mitterahuldava käitumisega üheksandikud õpetajaid asendada ei saa 

- Ettepanek: teha õpetajat asendava õpilasega nö käitumisleping, millega juhtida tähelepanu 

temale antud võimalusele olla eeskujuks, selle tähtsusele ja ebasobiva käitumise 

tagajärgedele. 

- Ettepanek: edaspidi rohkem jälgida tundide läbiviimist ja ebasobiva käitumise korral on 

tulemuseks käitumishinde alandamine õpetajaid asendavatel õpilastel, kes rikuvad 

sõlmitud kokkulepet. 

 

5. Kooli arengukava täitmise ülevaade 

- Õpikeskkond on nägus ja otstarbekas. 

• Õpikeskkonna mitmekesistamise kaardistus tehtud.  

• Kool on soetanud tikkimismasina, erinevaid mänge ja õppevahendeid, et tunde 

mitmekesisemaks muuta.  

• Õpetajad on hästi õpikeskkonna muudatustega kaasa tulnud („seinad räägivad“). 

 

- Õppetöö vormid ja meetodite kaasajastamine 

• Palju erinevaid koolitusi kooli personalile. 

• Liikuma Kutsuva Kooli vapikoolina hea eeskuju teistele koolidele. 

• Töövarjutused Erasmuse raames toimivad.  

• Uus õppekava on koostamisel. 

• Õpilaste vahetus 9. klassides Loo kooliga toimub korra aastas. 

Ettepanek: vallasiseste koolide vaheline õpetajate vahetus/varjutus, kaaluda ka 

õpilasvahetust mõne vene õppekeelega kooliga. 

 

- Põhikooli lõpetaja on omandanud vajalikud õpioskused  

• Ennastjuhtiva õppija päevik 1.–4. klass.  

Ettepanek: õpetajad tuletavad meelde, kuidas seda päevikut täita, õppevideo. 

• Plaanis ennastjuhtiva õppija päevik ka 5.–9. klassile. 

• Plaanis õppekava muudatus 5. klassile „Õpime õppima“ ainetunni näol ja tulevikus 

ka muudatus B-võõrkeelega tutvumise aastal ehk 5. klassile  50% + 50% jaotusena 

– pool aastat vene keele tunde ja pool aastat hispaania keele tunde. Seejärel 

tehakse lõplik B-võõrkeele valik 5. kl lõpus. 

 

- Õpilased ja õpetajad on tervise ja keskkonnateadlikumad  

• Toimus koolitus toitumise ja toitumishäirete kohta. 

• Õpetajate trenn 



• Juhtida täiendavalt õpilaste tähelepanu sellele, kuidas mõjub ööune kvaliteedile 

enne uinumist nutiseadmete kasutamine.  

 

- Koolis toimiv tugisüsteem  

• HEV dokumendid on olemas suuremalt osalt Stuudiumis ja nende täitmine käib 

läbi Stuudiumi. 

• Tõstetakse vaimse tervise teadlikkust ja kevadel on tulemas vaimse tervise 

teemaline koolitus. 

• Kostivere Koolis on 01.01.2024 seisuga psühholoogi 0,6 kohta (0,4 asemel) ja käib 

läbirääkimine vallaga saada 1,0 kohta. Kooli poolt on vajadus olemas ja 

psühholoogil on valmisolek olla 1,0 ametikohaga Kostivere Koolis tööl. 

• 01.01.2024 seisuga on juures ka õpiabi (0,5 kohta), et toetada muukeelseid õpilasi. 

 

- Kool ja kogukond töötavad koostöös 

• Lapsevanema roll ja kooli ootused lastevanemale on Kostivere Kooli päevikus ja 

kodulehel. 

Ettepanek: meenutada lapsevanema rolli ja kooli ootusi vanematele eraldi 

Stuudiumi kaudu. 

• Laternamatk ja sellele järgnenud väga positiivne tagasiside. 

Ettepanek: teha lastevanematele üleskutse genereerida ideid koostöö tegemiseks. 

 

- Tehakse süsteemset rahvusvahelist koostööd 

• Kool jätkab Erasmuse projektidega ja uus taotlus on vaja esitada veebruarikuus.  

• Töövarjutusele läheb 3 õpetajat Gran Canariale – sealt käidi siin ja sõlmiti 

kokkulepe vastuvisiidile. 

• Katalaanid tulevad siia aprillis (8.-12.04) ja aprilli vaheajal (21.-27.04) lähevad 18 

õpilast (6.-9. klass) ning 4 õpetajat Katalooniasse (valiku teevad klassijuhatajad, 

kaasaminevad õpetajad ja kooli juhtkond). 

• Mais (06.-11.05) tulevad itaallased Kostivere Kooli külla, vastuvõtjad 6.-8. klass.  

• Prantsusmaale hetkel enam ei minda. 

 

6. Direktori 2023/2024 aastaplaani ja eelarve ülevaade 

- Eelarve kinnitatakse vallavalitsuses eelduslikult veebruari jooksul. 

- Suures plaanis on sama eelarve, mis eelmisel aastal. 

- Tunne Eestimaad rahastus selgub ka veebruaris. 

- Lisarahastust on küsitud „Kostivere Kool 40“ tähistamise jaoks. 

- Kultuuriranitsa toetuse raames saavad kõik kooli õpilased minna tasuta teatrisse 

märtsikuus, 3. klass läheb Eesti Vabaõhumuuseumisse. 

- Erasmuse koordinaatoriks on koolidirektor Silja Risti. 

- Tööinspektsioon tuleb kooli kontrollima. 

 

7. Muusikatund 

- Palju negatiivset tagasisidet on tulnud viimasel paaril kuul õpetaja käitumise, suhtluse ja 

metoodika suhtes. Laste tagasiside põhjal õpetaja ütleb halvasti, tõstab häält, loobib 

õpilaste töövihikuid ja sunnib üksi laule vastama. Grupitööd hindab ebavõrdselt ega lase 

õpilastel selle ajal omavahel suhelda. Lisaks on õpetaja salvestanud ilma sellest eelnevalt 

teavitamata tundi. Lapsed tunnetavad alandavat käitumist. 



- Õppejuht on tunde külastanud ning õpetajaga on vesteldud. Direktor ja õppejuht 

külastavad veel tunde. 

- Proovivad aru saada olukorra tagamaadest, põhjustest ning võimalikest lahendustest. Koos 

püütakse leida lahendusi, kuidas saaks õppetööd ilusti jätkata – igaühe panus on siin 

oluline (õpetaja, õpilase, lapsevanema, klassijuhataja ja kooli juhtkonna). Järgmisel 

hoolekogu koosolekul saame põhjalikuma ülevaate kooli poolt. 

 

8. Kontrolltööde vigade parandused - kas kohustuslikuks? 

- Ilmselt on see õpetajaga kokkuleppel võimalik, kuid kas ka vajalik? 

- Kohustuslikuks teha ei saa seda teha. 

- Õpetaja võiks kirjutada lapsele-vanemale Stuudiumi kontrolltöö soorituse kohta selge 

kommentaari-tagasiside (töö soorituse protsent või punktid või kommentaar). 

- Peale kontrolltöid võiks klassiga koos enamlevinud vead läbi arutada. 

- Lapsevanem võiks ja peaks huvi tundma oma lapse kontrolltööde soorituse kohta ning 

vajadusel suunama last käima ka järele aitamise tundides. 

 

9. Nutiseadmete kasutamise kord 

- Ei jõudnud seekord arutada – järgmisel korral. 

 

10. Hoolekogu protokollide kommenteerimine, täiendamine, kinnitamine ja edastamine. 

- Kui nädala jooksul parandusettepanekuid ei tule, on protokoll sobiv ja kinnitatud. 

- Hiljemalt kahe nädala jooksul püüame saada protokolli allkirjastatud, kodulehele üles 

riputatud ja Stuudiumis lastevanemate, õpetajate jt osapooltega jagatud. 

 

11. Klasside esindaja ja klassi kommunikatsiooni eest vastutab: 

1. klass + eriklass Kaidy Matveus 
2. klass + eriklass Veiko Kurs 
3. klass  Marko Olop 
4. klass + eriklass Siiri Erm-Nairismägi, vajadusel Kertu Aruvel? 
5. klass Annika Treiman 
6. klass + eriklass Siiri Erm-Nairismägi 
7. klass + eriklass Hannes Rosenberg 
8. klass + eriklass Kaidy Matveus 

9. klass + eriklass Hannes Rosenberg 

 

12. Järgmisse korda kandusid üle allolevad teemad: 

1. Vilistlaste õppeedukus peale lõpetamist. 

2. Veipimise temaatika - vahelejäämise statistika. 

3. Nutiseadmete kasutamise kord. 

4. Vallas eelarve kinnitus - mis mahus? 

5. Muusikatund – kas on muudatusi? 

6. Kooli sissesõidu liikluskorraldus. 

7. Jooksvad teemad. 

 

• Järgmine Kostivere Kooli hoolekogu koosolek toimub 21. märtsil, algusega kell 17.30. 

 

Koosolekut juhatas: Hannes Rosenberg    Protokolli koostas: Annika Treiman 


